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PROTOKÓŁ NR XXV/16 

 

z sesji Rady Gminy Jaśliska, odbytej w dniu 17 sierpnia 2016 r. o godz. 1700  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Jaśliska. 

 

W sesji udział wzięli następujący radni: Renata Pelczar, Angelika Uram,  

Jan Szymczakowski, Ryszard Chowaniec, Janusz Mazur, Teresa Mezglewska, Jan Farbaniec, 

Bogusław Gwiżdż, Jan Puchalik, Bogusław Kuchta, Jarosław Farbaniec, Krzysztof Kostycz, 

Piotr Smoleń i Wacław Futyma. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Jaśliska – Adam Dańczak, Sekretarz Gminy – 

Piotr Urban, sołtysi i przedstawiciele wspólnoty samorządowej.  

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Otwarcia sesji dokonał i obradom przewodniczył Bogusław Gwiżdż Przewodniczący 

Rady Gminy Jaśliska. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. Na sekretarza obrad powołał radną Angelikę 

Uram. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chce wnieść zmiany do porządku obrad.  

Wójt Adam Dańczak wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących zmian. 

W punkcie 6 pod literą  a, wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok przedstawionego na druku nr 148a zamiast projektu 

uchwały przedstawionego na druku 148 oraz wprowadzenie kolejno w punkcie 6 po literze b, 

dodatkowych projektów uchwał przedstawionych na drukach od nr 150 do nr 156 w sprawie 

nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska oraz przedstawionych na drukach  

od nr 157 do nr 163 w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska.  

Więcej propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie wniosek Wójta przyjęty został jednomyślnie /głosowało  

14 radnych/. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał porządek obrad po zmianach. 

Przedstawia się on następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Gminy Jaśliska. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska. 

5. Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok /druk nr 148a/, 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2016 – 2019 

/druk nr 149/,  

c) nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska /druk nr 150/, 

d) nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska /druk nr 151/, 

e) nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska /druk nr 152/, 

f) nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska /druk nr 153/, 

g) nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska /druk nr 154/, 
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h) nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska /druk nr 155/, 

i) nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska /druk nr 156/, 

j) nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska druk nr 157/, 

k) nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska druk nr 158/, 

l) nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska druk nr 159/, 

m) nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska druk nr 160/, 

n) nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska druk nr 161/, 

o) nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska druk nr 162/, 

p) nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska druk nr 163/. 

7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji.     

Poddany pod głosowanie porządek obrad po zmianach przyjęty został jednomyślnie 

/głosowało 14 radnych/. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Gminy Jaśliska 

 

Uwag do protokołu z XXIV sesji Rady Gminy Jaśliska odbytej w dniu 25 lipca 2016 r.  

nie zgłoszono. Poddany pod głosowanie przez Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż 

protokół został przyjęty jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Wójt Gminy Adam Dańczak przedstawił informację z działalności międzysesyjnej. 

Informował, że w okresie międzysesyjnym jego działalność, oprócz bieżących spraw  

Urzędu Gminy, między innymi to: 

- 27 lipca 2016 r. podpisanie protokołu z przeprowadzonej kontroli przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową, 

- 29 lipca 2016 r.  przedstawienie miejsc (w terenie), na terenie Gminy Jaśliska i w sołectwie 

Moszczaniec przybyłym tego dnia inwestorom z Wielkiej Brytanii, poszukującym miejsc  

na ulokowanie inwestycji związanej z produkcją spożywczą. Tego samego dnia odbyło się 

spotkanie z Nadleśniczym z Nadleśnictwa Dukla w sprawie lokalizacji witacza na działce 

Lasów Państwowych /mowa o miejscu za mostem na rzece Jasiołka w Stasianie/. Wójt 

udzielił szerszych informacji na temat planowanych lokalizacji witaczy na granicach Gminy 

Jaśliska, 

- 31 lipca 2016 r. udział w turnieju organizowanym w miejscowości Dukla przez Posła Pana 

Piotra Babinetz, 

- 2 i 4 sierpnia 2016 r. w Urzędzie Gminy Jaśliska spotkanie z redaktorami Telewizji Polskiej  

Oddział w Rzeszowie i Polskiego Radia Rzeszów, podczas którego udzielane zostały 

informacje na temat przyłączenia sołectwa Moszczaniec do Gminy Jaśliska. 

- 9 sierpnia 2016 r. udział w ustaleniu przebiegu granicy działek  pomiędzy mieszkańcami 

Jaślisk i gminą. Na spotkaniu nie doszło do ugody pomiędzy stronami.  Tego samego dnia  

w Urzędzie Wojewódzkim w Rzeszowie wraz ze Skarbnikiem Gminy Agnieszką Kurdyłą 

podpisanie umowy o dofinansowanie remontu mostu ze środków powodziowych. Wójt 

poinformował o otrzymaniu z Urzędu Wojewódzkiego informacji  na temat promesy  

na remont drogi na tzw.:,,Biłasówce” w wysokości 80 tys. zł. 
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- 11 sierpnia 2016 r. oprowadzenie przybyłego z Belgii syna mieszkańca Szklar, /mieszkaniec 

ten w czasie drugiej wojny światowej wywieziony został na roboty do Niemiec i tam już 

pozostał/ po miejscach w Szlarach, gdzie dawniej znajdowała się Cerkiew i cmentarze.  

Celem przyjazdu tego człowieka był obejrzenie miejsc, gdzie mieszkał jego ojciec.  

Wójt Adam Dańczak informował dalej, że w ubiegłym tygodniu z inicjatywy Pani Spólnik 

geodeta dokonał czynności mających na celu ustalenie ostatecznego przebiegu granicy 

związanej z zamianą działek. Są zgody na zamianę drogi i wyznaczenia jej wzdłuż granicy 

sąsiedniej. Wójt udzielił szerszych informacji w tej sprawie, m.in. na temat kosztów 

związanych z tą zamianą, zjazdu na drogę wojewódzką. 

W dniu 13 sierpnia 2016 r. dostarczono dokumentację w części dotyczącej Gminy Jaśliska 

związanej z projektem ,, Początek  tkwi w naturze” - trasa rowerowa w ramach naboru 

wniosków Interreg Polska – Słowacja. Udzielił szerzej informacji na temat projektu: czego 

projekt dotyczy, przez kogo jest składany oraz  koszty z nim związane.   

- 15 sierpnia 2016 r. została przekazana dokumentacja w części dotyczącej Gminy Jaśliska  

w związku z naborem wniosków Interreg Polska – Słowacja; dotyczy  projektu  pn.: ,,Droga 

Królowej”.  

Wójt podziękował tu Sekretarzowi Gminy Piotrowi Urbanowi i pracownikowi Urzędu Gminy 

Jerzemu Magierowskiemu za poświęcony czas i sprostanie wszystkim wymaganiom, 

nadsyłanym mailowo związanymi z powyższymi projektami.  

Poza tym Wójt w punkcie tym informował o otrzymaniu podziękowania  

od Katolickiego Stowarzyszenia  Młodzieży oddział w Jaśliskach za udzielenie 

dofinansowania i pomoc w zorganizowaniu wycieczki dla dzieci i młodzieży z Parafii 

Jaśliska.   

 

Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska 

 

Informację z realizacji uchwał podjętych na XXIV sesji Rady Gminy Jaśliska 

przedstawił Sekretarz Gminy Piotr Urban. Informację przyjęto bez uwag; stanowi ona 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5.  Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

W punkcie tym Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż poprosił o zadawanie pytań. 

W pierwszej kolejności pytania zadawali radni gminy. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec pytał o drogi w Jaśliskach. Oznajmił,  

że w związku z pracami  dotyczącymi remontu mostu, droga prowadząca w kierunku Pana 

Dyląga jest rozjeżdżana przez samochody. Zapytał, jakie będą perspektywy na przyszłość 

odnośnie tej drogi, a mianowicie uregulowania tej sprawy. Następnie przedstawił stan obecny 

drogi ,,za murami”. Mówił, że jest ona popękana i zniszczona. Zgłosił też stan innych dróg na 

terenie miejscowości Jaślisk, będących własnością gminy. Powiedział, że pojawiło się w nich  

kilka dziur. Zapytał, czy drogi te do końca roku będą naprawiane. 

Radna Teresa Mezglewska w imieniu mieszkańców, w związku z otrzymaniem przez nich 

informacji dotyczącej znakowania kodem worków na odpady i ich segregowania, w której 

zawarty jest zapis dotyczący zakazu wrzucania do odpadów niesegregowanych odzieży, 

zwróciła się z pytaniem, gdzie tą odzież wrzucać. Za przykład podała zniszczone obuwie, 
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zniszczoną odzież. Wspomniała, że od czasu do czasu na terenie gminy organizowane  

są przez  PCK zbiórki  odzieży.   

Radny Bogusław Kuchta pytał o rozwiązania dotyczące schodów znajdujących się przy 

budynku Domu Ludowego w Posadzie Jaśliskiej i dotyczące zaopatrzenie tego budynku  

w wodę. Następnie poruszył sprawę dotyczącą porządkowania miejscowości na terenie 

Gminy Jaśliska. Zwrócił uwagę na utrzymywany porządek w Jaśliskach, po czym zwrócił się 

prośbą o opróżnianie koszy znajdujących się na placu zabaw w miejscowości Posada Jaśliska 

przynajmniej raz w miesiącu. Radny ponadto ponowił prośbę o uporządkowanie działki,  

na której znajduje się tartak w Posadzie Jaśliskiej. Prosił o jej wykoszenie. 

Radny Bogusław Kuchta pytał też, czy temat komasacji w Posadzie Jaśliskiej jest już całkiem 

zamknięty. 

Następnie głos zabrał radny Wacław Fuytma. Przypominał, że zwracał się już z prośbą  

o wyznaczenie przejścia dla pieszych  na drodze wojewódzkiej w Woli Niżnej przy 

skrzyżowaniu z drogą prowadzącą w kierunku Kościoła i drogą prowadzącą do bloków. 

Zapytał, czy od Dyrekcji Rejonu Dróg jest już jakaś informacja w tej sprawie.   

Kolejno głos zabrał Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Piotr Smoleń, który zgłosił 

potrzebę wykonania zadaszenia nad agregatem klimatyzacyjnym usytuowanym na budynku 

Domu Ludowego w Woli Niżnej.  

Powyższe uzasadniał, tym że obecnie urządzenie to zalewane jest przez deszcz, a w związku 

ze zbliżającym się sezonem zimowym i pod wpływem opadów śniegu będzie ono ulegało 

niszczeniu. Radny ponadto zwrócił się z propozycją odstąpienia od przekazywania radnym 

materiałów na sesje w formie papierowej i przekazywania ich  drogą elektroniczną. 

Proponował na początek przekazywać materiały drogą elektroniczną zainteresowanym  

tą formą przekazu radnym, a w późniejszym czasie pozostałym osobom. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał 

 

 Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Ad.6a. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok. Pytań do projektu uchwały nie 

było. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska poinformowała,  

że  Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXV/144/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/144/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Ad.6b. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż przedstawił kolejny projekt uchwały,  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2016 – 2019. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska poinformowała,  

że  Komisja przedmiotowy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXV/145/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2016 – 2019 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/145/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6c. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż przedstawił projekt uchwały w sprawie 

nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska; druk nr 150  i poprosił 

Przewodniczącego  Komisji Kultury Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich o opinię. 

Przewodniczący ww. Komisji Ryszard Chowaniec poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał  przedstawione na drukach od nr 150 do nr 156 w sprawie 

nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska oraz pozytywnie zaopiniowała projekty 

uchwał przedstawione na drukach od nr 157 do nr 163 w sprawie nadania tytułu Zasłużony 

dla Gminy Jaśliska. 

W tym miejscu Sekretarz Gminy Piotr Urban poinformował, że wnioski składane były  

na podstawie uchwały Rady Gminy Jaśliska z dnia 20 czerwca 2016 r. w sprawie regulaminu 

nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska oraz Zasłużony dla Gminy Jaśliska. 

Zgodnie z tą uchwałą, wnioski można było składać do Przewodniczącego Rady Gminy, który 

jednocześnie jest Przewodniczącym Kapituły, która weryfikowała poprawność formalną  

i zaopiniowała złożone wnioski. Wnioski składały Komisie Stałe Rady Gminy, organizacje 

pozarządowe /Związek OSP RP/ oraz Wójt Gminy Jaśliska. Sekretarz informował,  

że złożonych zostało kilkanaście wniosków. W każdej uchwale znajduje się uzasadnienie  

z przedstawieniem skrótowym procedury i krótkim uzasadnieniem pobranym  

z treści wniosków, które zostały złożone przez wnioskodawców.  

Na pytanie przewodniczącego rady, czy są jakieś pytania, pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXV/146/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

 

w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska 
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Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/146/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6d. 

Do przedstawionego przez Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż projektu 

uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska, przedstawionego  

na druku nr 151, pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXV/147/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

 

w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto większością głosów: 13 „za” przy 1  ,,wstrzymującym się” /głosowało  

14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/147/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6e 

Do projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska, 

przedstawionego na druku nr 152 pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXV/148/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

 

w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto większością głosów: 12 „za” przy 2  ,,wstrzymujących się” /głosowało 14 

radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/148/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6f 

Do projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska, 

przedstawionego na druku nr 153 pytań nie było. 

Następnie Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie 

projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXV/149/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 
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w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/149/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6g 

Do projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska, 

przedstawionego na druku nr 154 pytań nie było. 

Następnie Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie 

projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXV/150/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

 

w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/150/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6h 

Do projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska, 

przedstawionego na druku nr 155 pytań nie było. 

Następnie Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie 

projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXV/151/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

 

w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/151/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6i 

Do projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska, 

przedstawionego na druku nr 156 pytań nie było. 

Następnie Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie 

projekt 

  

U C H W A Ł Y  Nr XXV/152/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 
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w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/152/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6j 

Do projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska, 

przedstawionego na druku nr 157 pytań nie było. 

Następnie Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie 

projekt 

  

U C H W A Ł Y  Nr XXV/153/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

 

w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/153/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6k 

Do projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska, 

przedstawionego na druku nr 158 pytań nie było. 

Następnie Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie 

projekt 

U C H W A Ł Y  Nr XXV/154/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

 

w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/154/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6l 

Do projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska, 

przedstawionego na druku nr 159 pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

  

U C H W A Ł Y  Nr XXV/155/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 
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w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/155/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6m 

Do projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska, 

przedstawionego na druku nr 160 pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

  

U C H W A Ł Y  Nr XXV/156/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

 

w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/156/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6n 

Do projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska, 

przedstawionego na druku nr 161 pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

  

U C H W A Ł Y  Nr XXV/157/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

 

w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/157/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6o 

Do projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska, 

przedstawionego na druku nr 162 pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

   

U C H W A Ł Y  Nr XXV/158/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

 

w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska 
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Uchwałę podjęto większością głosów: 13 „za” przy 1  ,,wstrzymującym się” /głosowało  

14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/158/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6p 

Do projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska, 

przedstawionego na druku nr 163 pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

   

U C H W A Ł Y  Nr XXV/159/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

 

w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto większością głosów: 11 „za” przy 2 ,,przeciwnych” i 1 ,,wstrzymującym 

się” /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXV/159/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

W punkcie ,,Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty 

samorządowej” nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

                                  

      Wójt Adam Dańczak udzielił odpowiedzi na zadane pytania.  

W kolejności zadawanych pytań, a początku udzielił odpowiedzi na pytane zadane przez 

Zastępcę Przewodniczącego Jana Farbańca. W sprawie drogi biegnącej w kierunku Pana 

Dyląga odpowiedział, że gmina musi podzielić działkę, wytyczyć drogę. Działkę gminną, 

przez którą obecnie przebiega droga w stronę Pana Dyląga musi przekwalifikować na drogę 

ponieważ jest to działka rolna. Wójt udzielił szerszych informacji w tej sprawie. 

Poinformował, że w ewidencji działka nie widnieje jako droga. Przedmiotową działkę  

w całości od zabudowy po drogę i graniczącą z rzeką dzierżawi Pani Rozalia Kuchta i za 

część, gdzie znajduje się  droga również płaci podatek. 

Radny Jan Farbaniec zabierając głos pytał, czy w związku z tym, że firma remontująca most 

korzysta z tej drogi i tym samym niszczy ją, czy można by było ,,nacisnąć na nich”, aby 

niezwłocznie wykonali naprawę tej drogi np. poprzez nawiezienie na nią tłucznia, wyłożenia 

korytek bądź wykonania przepustu.  

Wójt odpowiadając pytanie przedmówcy poinformował, że ze strony gminy zostanie 

skierowana w ich kierunku sugestia w tej sprawie. Dodał, że nie chciałby nadużywać czyjejś 

uprzejmości ponieważ mostek, który uległ załamaniu przy wywozie drewna naprawiła 

właśnie ta firma. 
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Radny Jan Farbaniec w związku z powyższym prosił, aby naprawy dokonała gmina  

po zakończeniu prac remontowych mostu.   

W sprawie drogi ,,za murami” Wójt Adam Dańczak powiedział, że może zostać wykonana 

jedynie kosmetyka na zasadzie zakupienia asfaltu i uzupełnienia powstałych na niej dziur, 

albo przy okazji remontu dróg dojazdowych do pól, bądź też przy okazji wykonywania 

remontu drogi ,,na Biłasówce” poprzez nakropienie nawierzchni tej drogi. Wójt powiedział, 

że jeżeli gmina ma pespektywy budowy kanalizacji, a kilka przejść w tamtym miejscu będzie, 

należy zastanowić się, czy nie lepiej byłoby doraźnie załatać powstałe dziury. 

Radny Jan Farbaniec następnie zapytał o oświetlenie dróg  w miejscowości Jaśliska, m.in. 

prowadzącej w kierunku cmentarza. 

Wójt Adam Dańczak odpowiedział, że sporządzone są projekty na ich wykonanie. Czekamy 

na możliwość dofinansowania.   

Radnej Teresie Mezglewskiej odpowiedział, że niewielkie ilości odzieży można wrzucać  

jako odpady niesegregowane. Stwierdził, że nieuczciwym byłoby oddawać np. na PCK zużyte 

obuwie. Większe ilości odzieży można oddawać tym instytucjom, firmom, które organizują 

zbiórkę odzieży używanej na terenie Gminy Jaśliska.  

Wywiązała się krótka dyskusja na temat segregacji i odbioru odpadów komunalnych.  

Po jej zakończeniu Wójt Adam Dańczak zwrócił się do radnych z prośbą o zachęcanie  

mieszkańców do segregowania odpadów.  

Ponadto informował o podejmowanych przez gminę działaniach, a mianowicie  

o przeprowadzaniu wyrywkowej kontroli zawartości worków oraz o zmianach przepisów 

mających wejść w życie od 1 stycznia 2017 r. dotyczących ujednoliconej segregacji odpadów 

na terenie całej Polski. 

W sprawie budynku Domu Ludowego radnemu Bogusławowi Kuchcie Wójt odpowiedział, że 

gmina na pewno musi zająć się sprawą zaopatrzenia w wodę Domu Ludowego w Posadzie 

Jaśliskiej. Powiedział, że wie, iż problem ten ciągnie się od lat i dla niego jest  

on niezrozumiały z tej racji, że jego propozycja do wspólnoty wodociągu była i nie znalazło 

to pozytywnego odbioru. Wspomniał, że obecnie w budynku znajduje się hydrofor  

o niewielkiej pojemności.  

Zabierając głos radny Bogusław Kuchta w tym miejscu zaznaczył, że zdarzały się sytuacje, że 

również mieszkańcom brakowało wody. Uznał, że nie można pobierać opłaty od kogoś, kto 

organizuje jakieś przyjęcie i wtedy brakuje wody. 

Wójt powiedział, wody brakuje z różnych powodów i powody te przedstawił. 

Na zakończenie powiedział, że jakieś rozwiązanie musi zostać przyjęte. Deklarował  

udostępnienie terenu na brzegu, celem  posadowienia zbiornika, do którego byłaby tłoczona 

woda ze studni głębinowej. Dodał, że gmina będzie musiała uwzględnić to zadanie /studnia 

głębinowa/ i na przyszły rok ująć go w budżecie. Mówił, że studnia głębinowa nie jest 

wielkim kosztem. Posadowienie zbiornika na brzegu zapewni wodę pod własnym ciśnieniem. 

Wójt zaznaczył tu, że woda dostarczana do budynku Domu Ludowego musi być badana.    

W sprawie wykoszenia tartaku, powiedział, że gmina ma siły i środki takie jakie ma. Faktem 

jest, że teren ten trochę straszy. Wyraził nadzieję, że może znajdzie się chętny na kupno tego 

tartaku.  

W związku ze skierowaną przez radnego Bogusława Kuchtę prośbą  dotyczącą opróżniania 

koszy usytuowanych na placu zabaw w Posadzie Jaśliskiej Wójt poinformował,  
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że  w związku z opadami deszczu w dniu dzisiejszym kosze nie zostały one opróżnione, 

zostaną opróżnione jutro.  

W sprawie komasacji Wójt powiedział, że sprawa dotycząca komasacji jest sprawą  

właścicieli działek. Informował, że w roku ubiegłym oraz na początku tego roku prowadzone 

były rozmowy na temat komasacji. Udzielił informacji na temat postepowania w sprawie 

scaleń działek. Poza tym Wójt informował o korzyściach płynących ze scalenia gruntów oraz 

terminie trwania całej procedury. W powyższej sprawie wywiązała się dyskusja. 

Wójt Adam Dańczak powiedział, że na zebraniach wiejskich mających odbyć się we wrześniu 

w poszczególnych miejscowościach, przedmiotowy temat można poruszyć.  

Radnemu Wacławowi Futymie odpowiedział, że  po powrocie z urlopu pracownika Urzędu 

Gminy Pana Jerzego Magierowskiego udzieli odpowiedzi na zadane pytanie.  

W sprawie zadaszenia nad agregatem usytuowanym na budynku Domu Ludowego  

w miejscowości Wola Niżna Wójt Adam Dańczak poinformował, ze sprawa ta poruszana już 

była wielokrotnie przez sołtysa tamtejszego sołectwa i doszedł do wniosku, że gdyby 

zadaszenie było potrzebne, byłoby ono wykonane w momencie instalacji urządzenia. 

Radny Janusz Mazur zwrócił uwagę, że wszędzie tam, gdzie zauważył zamontowane  

na zewnątrz wentylatory, są one nieosłonięte.  

Wójt powiedział, że czymś jest to uzasadnione, że urządzenia te nie są zabezpieczone. Gdyby 

była potrzeba zabezpieczenia tego urządzenia przed warunkami atmosferycznymi, to pewnie 

zadaszenie byłoby wykonane.  

W sprawie propozycji przedstawionej przez Zastępcę Przewodniczącego Rady Piotra 

Smolenia w sprawie przekazywania materiałów na sesję drogą elektroniczną odpowiedział, że  

nie ma przeszkód co do tej formy przekazywania dokumentów. Wg niego lepiej jest 

przeglądać dokument w wersji papierowy niż elektronicznej. Powiedział, że jest to sprawa  

do rozważenia przez radnych. 

Radny Jan Farbaniec w punkcie tym zwrócił się z prośbą o wymianę tablicy ogłoszeniowej 

znajdującej się w Jaśliskach lub o umieszczenie w zamian słupa ogłoszeniowego, z tego 

względu, że płyta jest zgnita, nie trzymają się na niej pinezki i wieszanie na niej ogłoszenia 

odpadają, słupki zaś są poniszczone. Stwierdził, że ogólnie tablica brzydko wygląda. 

Radny Ryszard Chowaniec zabierając głos, zadał pytanie, czy kierownicy jednostek 

organizacyjnych gminy i prezesi stowarzyszeń  mogą otrzymywać zawiadomienia o mających 

się odbyć sesjach, jak to było robione dotychczas.   

Pracownik Urzędu Gminy Renata Milan poinformowała, że kierownicy jednostek i prezesi 

zawiadomienia o sesji wcześniej otrzymywali, obecnie nie są im przekazywane. Otrzymują je 

natomiast członkowie rad sołeckich poszczególnych miejscowości. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Gwiżdż uważał, że członków rad sołeckich nie ma 

potrzeby zawiadamiać o mającej odbyć się sesji.  Informacja ta podawana jest do wiadomości 

publicznej i każdy może w niej uczestniczyć, tak samo członek rady sołeckiej – zaznaczył. 

Wójt Adam Dańczak w odpowiedzi na pytanie radnego Ryszarda Chowańca poinformował, 

że począwszy od następnej sesji, kierownicy i prezesi będą informowani pisemnie o mających 

odbyć się posiedzeniach. Ponadto zawiadomienia o sesji będą rozwieszane na tablicach 

ogłoszeń. 

Następnie Wójt wracając jeszcze do tematu dotyczącego segregacji odpadów poinformował, 

że zużyte świetlówki, akumulatory bądź baterie można oddawać do Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych mieszczącego się przy Urzędzie Gminy. Przeterminowane 
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leki oddawać można do punktu aptecznego bądź do Urzędu Gminy. Zużyte baterie można 

oddawać też do pojemników znajdujących się w sklepach na terenie gminy oraz w Zespole 

Szkół Publicznych w Jaśliskich. 

Po udzieleniu odpowiedzi przez Wójta na zadane pytania, w dalszej części posiedzenia  

w punkcie tym na prośbę Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Posadzie Jaśliskiej Pana 

Krzysztofa Łątkę Przewodniczący Rady udzielił Prezesowi głosu.  

Pan Krzysztof Łątka przedstawił problem z jakim boryka się organizacja -  Ochotnicza Straż 

Pożarna, a mianowicie poinformował, że samochód strażacki znajdujący się na stanie,  

na chwilę obecną jest niesprawny i nie ma wykonanego przeglądu. Informował, że po  

rozeznaniu się w temacie dotyczącym zakupu  samochodu wraz  z Prezesem Gminnym oraz 

Sekretarzem Gminy doszli do wniosku, że zasadnym byłoby zakupić inny używany samochód 

strażacki lecz pewności nie ma, że będzie w pełni sprawny. W efekcie podjęli decyzję, aby 

samochód będący na stanie wyremontować. Zaznaczył, że wiąże się to z kosztami. 

Oznajmił, że liczy na przychylność Rady.  

Zabierając głos Sekretarz Gminy Piotr Urban przedstawił koszty remontu wozu strażackiego. 

Mówił o prowadzonej analizie dotyczącej zakupu używanego auta. 

Stwierdził, że na chwilę obecną najlepszym rozwiązaniem byłoby podjąć próbę remontu tego 

samochodu w zakresie kapitalnego remontu podwozia oraz silnika i na kolejnej sesji Rady 

Gminy  podjąć decyzję, czy przeznaczyć środki w granicach 30 tys. zł na remont tego 

samochodu. Poza tym Sekretarz przedstawił jeszcze inne rozwiązanie. Informował, że pod 

koniec tego roku będzie ogłoszony nabór wniosków na samochody pożarnicze. Nabór  

z Regionalnego Programu Operacyjnego skierowany jest tylko i wyłącznie do jednostek OSP. 

Sekretarz powiedział, że problemem tutejszych jednostek tj. OSP w Jaśliskach i Posadzie 

Jaśliskiej jest brak figurowania tych jednostek w  Krajowym  Systemie Ratowniczo – 

Gaśniczym, a za to będą przyznawane punkty i będzie to podstawa do tego, aby 

zakwalifikować się do otrzymania środków na zakup samochodu pożarniczego. Stwierdził, że 

nie widzi większych szans na  otrzymanie finansowania, stąd też koniecznością jest remont 

samochodu w krótkim czasie. Jednostka OSP w Jaśliskich sama nie jest  w stanie zapewnić 

obsługi w zakresie bezpieczeństwa.  

Sekretarz Piotr Urban poza tym udzielił informacji na temat warunków, jakie musi spełniać 

Jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej, aby mogła być włączona do Krajowego  Systemu 

Ratowniczo – Gaśniczego. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec zapytał, jakie środki można przeznaczyć  

na remont samochodu.  

Wójt Adam Dańczak w odpowiedzi informował o możliwości przeznaczenia na ten cel 

środków z funduszu sołeckiego. Informował krótko o sprawach finansowych związanych  

z budową kanalizacji na terenie Gminy Jaśliska, a mianowicie o sprawie dotyczącej 

dorobienia dokumentacji w związku z brakiem zgody na przebieg kanalizacji przez działkę  

w Posadzie Jaśliskiej.  

Zabierając głos Pan Krzysztof Łątka Prezes OSP zaznaczył, że  w rozmowie z mechanikami 

uzyskał informację, że dobrze byłoby naprawić samochód do miesiąca czasu, w związku  

z czym należałoby pozyskać środki w terminie do połowy września na jego remont.  
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Ad. 9. Zamknięcie sesji  

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż 

zamknął XXV sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 1840.  

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

 

Renata Milan                                                    Bogusław Stefan Gwiżdż                      


